
Цена 5 лева Б Р О Й 15 

БЮЛЕТИН НА МЕСТНИЯ СИНДИКАЛЕН СЪВЕ' 
Р Е Д А К Т И Р А К О М И Т Е Т 

Пред бьлгарския народ о б щ о , и пред работничество-
то специално, дн ес излизат i а преден ПЛЕН НОВИ И НОВИ 
задачи. Не всичко с щ е е достигнато. Не всичко е в ред. 
Има редица слабости, s.o има и редица положителни нещч. 

Първата задача иа работничеството е д а у й р е п и 
с т о п а н с к и я ф р о н х . 

Р е а к ц и о н н и я ; и п р о ф а ш к с ш и елементи в нашата об
щественост, бият о с о б е н о много по стопанския фронт. Фи» 
нансовите затруднения им д а в а т възможност да дигат алар
ма, ft дават им в ъ з м о ж н о с т и обстсягелетвата, че финан
совата м о щ е о щ е в ръцете «а ревкцият?, на фашистките 
остатъци. Мко български»? 1 народ на 9 сььтемьрн 6н фа
шизма политически, то стопански не го 6к, или ако го ок, 
но по-меко. 

Работничеството ме разполага с капитали. Но работ
ничеството владее най-.о^ямия капитал на днешното вре
ме — ч о в е ш к и s t х р у д Ьлггодаренке на правилно по
строената стопанска р»оотз на народната отечествено
фронтовска власт, на пззгря зее поиече и повече започна
ха да излизат стоки. Българското работничество е смелия 
пионер на стопанския фроат. Чрез своя труд и увеличено 
производство, чрез подоорение на качествеността на пред
метите работничеството оие реакцчяга и ф а ш и з м а . 

Втората задача на работьичеството е да се бори за 
У & р с п в а в е н а н а р о д н а т а д е н о Е р а х и ч в а в д & с т . 
н е м о ж е да има истинско народно управление т ш , където 
има монархия, където има основен закон, който закриля 
реакционните действия, И работничеството в своето абсо
лютно болшинство отдавна е отрекло монархическия ин
ститут. 

— Д а й т е н и н а р о д н а , д е н о Ь р а т и ч н а р е 
п у б л и к а . 

Его повика на работничеството. И с септемврийското 
с ъ р е з н у в а н к е работничеството от всички предприятия 
укрепва стопански нашата родина, и се бори за народна 
демократична република. 

Третата задача на рвбетничесгвото е непрекъсната 
борба за j p i e a EL с п р й в е д д а в м и р , Работничеството 
е „огромна сила. Ние, работниците го съзнаваме. Щ е 
бъдем и реална сила, когато стайем активисти н в нашите 
стопански съревнучвнвя. к м е т е и политическо с ъ р е в ь у з а -
ние. С п р а в е д л и в и * и траен мир ще д а д е в ъ з м о ж н о с т на 
работничеството да рьзгорн ч ц е повече сгъна на сърев-
нузанието. 

Най сетне, четвърта задача на нашето работничество 
е да п о д д ъ р ж а непрестанно борбата ни за З а п а д н а 
Т р а & и а . 

Ето въпросите, които се изправят като исполин пред 
нашето работничество. Тия в ъ п р о с и ще бъдат разрешени 
и то а положителен смисъл. 

Сг. Ил. 

у л . „ Х р . С з м с а р о в " 3, тел. 25-56 

За инитшп шнтш 
П о решение на Ц К на О Р П С в 

предмайското съревнование се ре-
ши да се проведат преглед-със-
теззния на художествените коле
ктиви при Местните синдикални 
съвети, като първенците щ е се 
състезават с първенците от Ру
сенска област. При провеждането 
на състезанието в Варна се опре
делиха следните първенци:'! 

1. Танцовата трупа при М С С 
2. Агитката при ф ка „ Х р и с т о 

Ботев" 
3. Театър „ С т у д и я " при М С С 
4. Хорът на железничари. 
На всички първенци-колективи 

ще им се дадат дипломи от Ц К 
на О Р П С , а също така и награди 
от М С С . 

Другари, сега ни предстои вто 
ри турнир по състезанието с Ру
сенска област, който в течение на 
гози месец ще трябва да прове
дем, по всяка вероятност в поме
щението на Народния театър. 

Всички колективи-първенци е ну-
ждно да обърнат сериозно вни
мание за затягане на своите ко-
лекиви, за да можем да излезем 
първенци в това състезание. 

А . Карагьозов 

рика „1-1 м а й " 

ОТЕЧЕ 
мейеду рабозешандате в а Лш май" 

На 3. V I , т. год. Министъра 
на земеделието г. Ообов посети 
фабриката. По негово желание му 
бяха представени и другарите от 
профкомитета, с които разговаря 
около половин ч а ; . Господин ми 
нистра даде ценни съвети на чле 
новете от профкомитета и особе 
но наблегна на н«обходс.мзста o i 
трудова дисциплина, която е за
логът за преуспяването на пред 
приятието и на самите работници 

.Качеството на платовете, отбе
ляза той, трябва да се подобри, 

Печатареи 
ПрофдружестЕО;0 на работни

ците по печата и производство на 
хартия, съзнавайки важноста на 
издаването бюлетин при О С С — 
Варна, в едно от заседанията на 
ръководството взе решение бю :е 
тина на О С С да се печати без 
платно от печатарските работни 
ци, като за целта се формират 
бригади за всеки излизал брой от 
бюлетина. Такива бригади са фор. 
мирани 3, които ударно напечата 
ха бюлетина в неделни дни. Ра 
ботниците се лишиха от всякаква 
почивка само и само да подпо
могнат излизането на бюлетина 
Чрез ударннчество варненските 
работници се заиозназат с дости 
женията на отделните предприя
тия в града. 

Хвала на печатарските работ. 
ници. 

защото скоро ще започне конку 
ренцията, която щ е ни бие глав 
.-то с к а ч е с т в о " . 

Накрая ударничкага М а р у с я То> 
дорова, помоли г-н Министъра да 
ходатай :тзува пред г. Министра 
ла Стциалната политика, за по-
скорошното изпращане в санато
риума на болната работничка Зтат-
ка Стоянова, Г-н Министра обеща 
веднага при пристигането си в 
София, да разгледа този въпрос-

Като гпжчла ползотворна ра
бота, Министъра се сбогува сър 
дечко с членовете на префкоми 
гетите и работниците, пожелавайки 
ам здраве и бодрост за нови под 
визи в полето на труда. 

М Калудов 

Пред нас стои задачата да създадем, да изградим на
родна република. Такава народна република, която да даде 
вс чки материал т, политически, културни и морални гаран
ции против възвръщане назад към черното минало; такава 
народна република, която да осигури демократическото раз
витие на нашата страна напред и все напред; такава народна 
република, в която няма да има място за хнщнически, спеку
лативен капитал, в която няма да има място за б:зде л.-шци, 
за спекуланти, за- грабители и подтисници на народа; такава 
народна република, която щ е затвьрди окончателно положе
нието, че у нас трудът е решаващ фактор; и такава народна 
република, другари и другарки, в която щ е бъце осъществен 
принципът; който е способен да работи, а не иска да работи, 
не иска да упражнява обществено полезен труд, гой не тряб 
ва да яде. Всички блага: материални, културни и духовни са
мо за тези които работят, които творят или са творили за 
благоденствието на народа" Г. Димитров 

(из речта пред миньорите-ударници) 

Патронният праздник на ф-на ,,Хр. Ботев" 
На 2. юний — 70 годишнината 

от смъртта на в е л и к и я 
български революционер и поет, 
Христо Ботев, бе отпразднувана с 
голяма тържественост по градове 
и села от стари и млади из цялата 
страна. Българският народ отдаде 
почит към великото дело и вели* 
ката саможертва на безсмъртния 
народен син. 

Работничките и работниците от 
памуко-предачната фабрика „ Х р и 
сто Бзтев* отдадоха достойна по
чит към паметта и делото на своя 
патрон. На този ден бе устроено 
тържество в добре украсената с 
лозунги и портрети столова. Взеха 
участие всички работнички и ра
ботници. Тържеството бе открито 
от работническия хор при фабри
ката, който изпълни много добре 
марша „ Т и х бял Д у н а в " , под ди
ригентството на др. Даринка Д о й . 
чева.| 

След това за делото и подвига 
на великия Ботев говори др. Марко 
Вълканов, доцент при варненския 
държавен университет. С пламенни 
думи той очерта огнения път на 

К Ъ М РЕДАКЦИЯТА 
Работниците от ф-ка „1 и май* 

се интересуват; 
1, В кои предприятия в града 

има столове, 
2 Средно по колко лева днев 

но излиза храната. 
3. П о колко порции се сервира. 
4. В кои предприятия се плаща 

храната от работодателя. 
5. На ония, които работят един 

час повече за храна, заплаща ли 
им се тоя час или е за сметка 
на яденето. И л к о . 

Б Р , Щ е отговорим в идния 
брой. 

Ударничката Сава Михайлова, 
ксято посети Москва и няколко 
града в Полша, с специална деле
гация на Ц К на О Р П С , се завърна 
а фабриката и отново подгони сво 
иге 6 егчна. С ъ щ о до своите 6 
стана е и прославената ударничка 
Маруся Тодоровз, която се завъ 
рна от мл дежкия конгрес в Загреб 

Те се завърнаха бодри и с вяра 
s успеха на тяхната работническа 
класа, ззтоаа с засилен ентусиазъм 
.е подготвят за 9-то Сепгемврий-
скота съревнувание. 

Трудова бригада. 
В памет на Ботев, работниците 

и работничките от ф ка „ I М А Й ' 
уредиха на 2 Ю ;и голем трудов 
ден. 

400 работника прекопаха 70 дк. 
царевица за 3 часа в стопанството 
на фабриката. 

28 работнички от пансиона за
минаха за с. Зорница, където ра
ботиха през целия ден в помощ на 

рудова га земеделска кооперация. 
Наедно с кооператорите прекопаха 
160 дк. царевица. 

50 души мъже, работници тех
н и ц и й майстори, начело с адми
нистративния си директор Козачев, 
заляха бетона на грамадния резер. 
воар, който се строи за нуждите 
на зеленчуковата градина при фаб 
риката. 

С увереност, че трудовите дни 
ползват самите тях и укрепват де 
лото на О . Ф. власт, работниците 
работиха с ентусиазъм и дадоха 
блестящи резултати, 

ЖадЬо работници 
зисоЬо производство 

През месец май работиха; 
на по 6 стана — 6 ударнички 
на по 5 стана — 3 ударнички 
на по 4 с т а н а — 2 3 ударнички 
на по 3 стана — 62 ударнички 
Всичко 94 or общо 170 преми 

рани ударнички и общо 220 тъкач 
ки в тъкачната фабрика. 

НАПРЕД К Ъ М НОВИ 
ТРУДОВИ ПОДВИЗИ 

1еликия народен син, пътя от Ка
лофер през Ромъния до Р у с и я и 
обратно, през Козлодуй, на чело 
на своята храбра дружина, до Вола, 
където падна в борбата за свобода. 

„Свободата е свята, истината е 
мила" — ни учеше Ботев, заяви 
д р . Вълканов. И тази свобода, из
воювана от спасителния отечествен 
фронт, днес ние единни и спло
тени под знамето на О . Ф . , трябва 
да пазим и да работим за това, за 
което живя и умря Ботев — за сбли
жаването с всички славянски народи 
на чело с С С С Р и за създаването 
на народна република. Това бе 
идеал на Ботев. 

Думите на д р . Вълканов бяха 
изпратени с продължителни ръко-
плескания. Тържеството продължи, 
като агитката при фабриката из
пълни художествена литературна и 
музикална програма. Д р . Герон ре
цитира с чувство стихотворението 
„ Б о р б а " . 

На този ден ботевки и ботевци 
си дадоха тържествено обещание, 
че щ е пазят завета на своя патрон 
и щ е следват пътя на народния 
герой. 

А с я Савова Стойчева 
от ф-ка „ Х р и с т о Ботев" А , Д , 

Комисията по деветосептемврий 
ското съревнувание се събра на 
заседание и реши за облекчение 
на профдружествата, профоргани 
зациите, а също така и профгру 
пате да изработи напътствия за 
провеждане | н а септемврийското 
съревнувание и правилно опреде-
ляние на ударници и профгрупи. 
профорганизации и профдруже 
ства. 

Комисията се състои от 15 
члена. 

1 . Свобода Касабова — сек
ретар на О С С . 

2. Атанас Карагьозов — зав, 
просветния отдел при О С С . 

3 Инж. Кичуков — ф ка „ К о -
раловаг" . 

4. Любен- Маринов — начал 
ник инспекцията по труда 

5. Тодор Кънчев от Стопан
ската камара. 

6. Бою Боев от ф-ка „ Х р и с т о 
Ботев" . 

7. Урумов от Корабостроител
ницата. 

8 Борислав Стефанов от тю 
тюноработниците. 

9. Атанас Новаков от теле-
графопощенци, 

10. Крум Василев от общин
ските служители, 

1 1 . П . Илиев от железничарите 
12. Янко Спасов от ф-ка „ К о -

раловаг". 
13. Съби Сотиров зав. младеж

ката комисия при М С С . 
14. Захари Чонков от ф ка 

„1 май" . 
15. Крум Славов от корабо 

строителницата. 
Комисията се обръща към всич 

ки профорганизации и профцру-
жества, да побързат с изгражда
нето на комисиите за да могат 
активно да им помагат в разви 
гието на съревнуванието, като 
ежемесечно се дават резюмета от 
съревнуванието от профдружест-
вото на централната комисия при 
О С С . , 

А . К. 

Привет на 
д р . Г. Д и м и т р о в 

По случай 18 юний, 
64-ия рожден ден на др. 
Георги Димитров, работ
ничеството на борческа 
Варна изпраща своите 
трудови привети на учи
теля и вожда на работ
ническата класа. 

Работничеството с ра
дост чете и слуша речи
те на своя учител. От 
тях то се учи и вдъхно
вява за нови трудови 
подвизи. 

Живейте още дълги 
години, другарю Димит
ров, за да ни учите и 
водите към все нови и 
по-големи трудови успехи 

К у л т у р н о просветна работа 
в ф - н а Х р , Ботев 

" Работничките от общежитието 
при ф ка Х р . Ботев полагат го-
леми грижи за своето културно 
и духовно издигане. Всеки втор= 
ник и петък през свободното си 
време те провеждат културно про
светни часове. Специални лектори 
четат лекции и беседи. Чрез тях 
младите работнички се държат в 
досег с научните достижения, за
познават се с кооперативното 
движение и пр. 

Тези лекции разширяват миро» 
гледа на работничките, В тях се 
разпалва о щ е по-вече жаждата 
към култура и просвета. Всички 
лекции се слунлт с особен и н . 
терес. С т . С т , _ К о ц е в а 



Младежко писмо до 
др. ГЕОРГИ ДИМИТРОВ 

Д р у г а р ю Димитров, 

По случай започването на своето първо организирано 
съревнувание младежите от производствените тенстилни 
бригади Ви изпращат своите пламенни младежки привети. 

Ние, младите бгигадирци от текстилните фабрики, съ
брани на своя конференция, решихме да започнем провеж
дането на едно организирано съревнувание на създадени
те младежки производствени бригади. 

Главната задача, която си поставяме в това наше съ
ревнувание, е Да д а д е м колкото се м о ж е повече производ
ство, Ние знаем, че основната задача пред нашия народ е 
да изградим стопанската мощ на нашата Родина, Ние щ е 
положим всичките си младежки сили, цялото си умение и 
младежки ентусиазъм за осъществяването на тая задача, 
за изпридане на повече килограми прежда, за изтъкававе 
на повече метра плат. Работейки не предачните машини и 
станове иие щ е бъдем винаги на щрек и щ е бдим за за
пазването и укрепването на нашата свободна демократична 
О. Ф. родина. Нека знаят в с и ч к и безделници — суинги и 
зози, разните опозиционери, реакционери, които мислят 
само за своите лични интереси, че работническия ю м р у к 
е тежък и когото удари тежко му. 

Пишейки ' В и това писмо, обещаваме пред Вас , че щ е 
работим за по-голямо благополучие на нашия народ, Нашия 
лозунг е: — Н е само ударници единици, а и ударници бри
гади. 

Д а живее Отечествения фронт! 
Д а живее нашия О Р П С 

защитник! 
верен наш ръководител и 

Д а живеете и Вие, другарю Димитров, за да ни водите 
напред към по-добри и светли дни. 

Приемете бодрите ии младежки поздрави. 
Варна, 9 юний 1945 год. 

О.г младежите бригадкрци 
на конференцията 

Д Р У Г А Р С К А К Р И Т И К А 
Обективната критика е продук 

тивна. Тя е полезна тогава когато 
е обоснована с факти. Тя изправя 
всички, които са сгрешили несъ 
внателно, чувстват грешките си и 
искаг да ги изправят. 

Така зав. просветната комисия 
при фабрика „ 1 м а й " след напра
вената му критика по отношение 
пласирането на бюлетина „ У д а р 
ник* на М С С , си взе поука и на 
следващия брой констатираме, че 
бюлетина е пласиран между ра
ботниците и същия определен за 
тях не е стигнал. Сега организа
цията при ф к а „1 май" ни сер
вира много дописки, които трябва 
да поместим в бюлетина. Всяка 
проява на организацията ни се 
отчита в вид на дописка или с ъ 
общение. Т е постъпват добре по
ради това, че се стремят да пре
дадат своя опит на останалите 
еднородни предприятия като ф ка 
„ Х р и с т о Ботев" и др. т. 

Отношението им към дописни 
чеството сочим за пример. 

Д а видим сега какво правят 
организациите при профдружест
вото на железничарите- Цял ден 
работниците по железниците, би 
ло то по гарите, или депата ра 
богят за по-бърз и навременен 
превоз по нашите железници. П о 
отношение на работата железни
чарите са за похвала но . , . ор 
ганизационно малко куцат. То 
ва куцане се изразява в следно 
то: секретаря на профорганиза-
цията се е нагърбил да вършн 
сам работата на организацията 
като в него са съчетани всичкп 
комисии, които трябва да има ор 
ганизацията и които комисии щ е 
бъдат в негова помощ. В резултат 
на тави му дейност на събра 
нията на организацията от около 
400 работника, след като освобо
дим разхода, се явят 6 0 — 6 0 ду-
ши. Факта е на лице. Събранията 
са безинтересни, не са разнооб 
разни и затова е такова и посе
щението им. 

Налага се работата да се за
почне отново н по структурата на 
О Р П С да се изгради организацията, 
като се изградят и съответните 
комисии, които да поемат работата 
в ръцете си и да се справят успеш 
но с всички допуснати грешки. 

Време е ръководството на проф' 
дружеството и профорганизацията 
да се замислят за професионал

ната организация както за нейната 
структура така и за пълнокръвния 
им живот. 

Физкултурното 
робота е слабо 

Физкултурния отдел постави 
правилно работата по предприятия. 
Само че тази работа се провежда 
слабо от отговорниците по пред-
приятия. Получава се това, което 
на други места го нема. Дирек
циите на предприятията дават път
ното си съдействие — материално 
и морално, а нашите другари долу 
разсъждават, нскат, претендират. 
Така не може и не бива. Т е трябва 
да прояват самоинициатива и да 
използуват готовността на пред
приятията. Никой от дирекцията 
няма да отиде да им направи во
лейболната площадка. Това могат 
да направят сами работниците с 
малко труд. 

Много е слаба физкултурната 
работа в „Кораловаг" . Другарите 
таи да си вземат бележка и да 
се явят на работническите състе
зания подготвени, а не само пре
тендиращи. С Т И Л . 

СИНДИКАЛНА ХРОНИКА 

Работническа победа 
в ф~&а Х р и с т о Б о т е в 
Беше решено да се ушият при-

стилки за работничките и рабошки 
за работниците от ф-ка Х р . Ботев. 
Трябваше да се върнат и погреш 
но събраните суми за отпуснатия 
памук по трудовия договор за 1945 
год. Д а се отпусне и памук за 
1946 год. Това бяха решения, но 
не бяха изпълнени. Минаха доста 
дни. Работниците са окъсани и 
настояват за изпълнение на взе 
тите решения. Настоява за това 
и секретаря на профкомитета, но 
директора Илел протака работата. 

Н е отдавна работници и работ
нички на чело с секретаря на 
профкомитета се явиха в канцела. 
рията. Там е главния директор 
г. Вражалиев. Т е поискаха взетите 
решения да се изпълнят. Дирек
тора им е обещал в едкн къс срок 
да и з т л н и взетите решеш я 

В определените дни пристнлките 
и рабошките се ушиха и се раз 
дават на работниците. Сумите се 
върнаха и памука се раздава. 

Така се ликвидира един инцидент 
Т . Георгиев 

Много от нашите профаруже-
ства, профорганизации чакат ди 
рективи само ог горе, било то от 
синдикалния съвет или пък от 
своите профдружества. П о места 
се явяват малко работници, 
които проявяват самоинициатива 
по известни въпроси. Така напри-
мгр, речта на ръководителя на 
работническата класа у нас д р . 
Георги Димитров, произнесена 
пред ударниците рудничари. Ра
ботниците може би са я чели по 
няколко пъти, но много малко от
говорници по профгрупи или проф 
организации па даже и по проф-
дружества са проявили самоини
циатива за разглеждане речта пред 
самата организация. Без подтик 
ване в фабрика „ Х р и с т о Б о т е в " 
др. Даринка Дойчева о щ е на 
следващия ден е разгледала- пред 
възпитаничките речта, за която 
става дума. 

Нека другарите зав. комисиите, 
секретарите на профорганизации-
те и прсфдружествата следят ре-
довно всички положителни прояви 
на отделни работници и ги огчи 
тат пред самата организация. 

Нека всички просветни отговор 
ници разгледат, изучат и вникнат 
добре в речта на д р . Димитров и 
занимаят организациите с нея. 

В такива случаи е нуждна по 
вече самоинициатива. 

П р о с в е т н и я отдел при О С С 
изказва своята благодарност на 
работниците от ф ка Никола Въл 
ков за внесената сума от 600 лв 
за фонд . У д а р н и к " , 

С г щ и я отдел сочи за пример 
работниците от ф ка Никола В г л 
ков на останалите работници от 
другите предприятия за това че 
те са отчели правилно значението 
на бюлетина „ У д а р н и к " и за под 
крепянето му са внесли горната 
с у м а . 

Настоятелството на Про 
доволствоните работници се отзо 
вава винаги добре на инициативите 
на Околийския синдикален съвет, 
Те разбират ясно значението на 
просветата оссбенно всред работ
ниците и затова на апела на око 
лийския синдиколен съвет да се 
внесат суми за подобряване поло
жението на библиотеката или пък 
книги за същата цел, настоятел 
ството внесе сумата 10.000 лв. 
за библиотеката като пожела кни 
гите да се закупят час по скоро. 

Ние сочим за пример настоятел 
ството на профдружеството на про 
доволствениге работници на вси 
чки останали профдружества в 
града. 

Нека останалите дружествени 
настоятелст*а се поучат от горното 
и направят необходимото. 

Да живее народната демо* 
кратична република! 

За [стенвестника 
М н о г о се писа и говори за зна

чението на стенвестника. Излишно 
ще бъде сега да се впускаме за 
значението и историята ла същия. 
Искам да отбележа само едно, а 
именно: Стенвестника дава въз 
можност на всички другари чрез 
статии и дописки да изразят своето 
гледище по дадени професионални 
и др. въпроси. С ъ щ о всеки дру 
гар може да провери своите сили 
по отношение списването на стен 
вестника. 

Щ о м както нмаме предвид това, 
желателно е по-активно да вземем 
участие при списването на стен
вестника и на време да предста
вяме дописки, които действително 
ще отразяват нашия организа
ционен, производствен и другар
ски жнвот. При написването не се 
иска поетична способност. Доста
тъчно е другаря или другарката 
които щ е списват дописката да се 
поогледат и да видят как тяхните 
другари се отнасят към труда, 
какви са тяхните отношения какво 
производство дават как гледат на 
квалификацията на занаята и т. н 
за да може да напише дописка 
коя действително щ е намери мя 
сто в нашия стенвестник. 

Впрочем другари, на работа. 
Нека в преддеветсептемврийското 
съревнувание си поставим за за
дача да направим издържани стен 
вестници, които да послужат за 
пример иа много профдружества. 

Нормата е 10 дописки и уча 
стие в всички стенвестниии, които 
щ е издаде профдружеството. Оня 
от нас, който представи най.много 
дописки за стенвестника ни ще 
бъде посочен за пример на оста 
налите другари организирани при 
профдружеството ни. 

С е к р Ш и в ач , р ци 

Салона се строи. Има нужда 
от работна ръка. Другарите ръко 
водители на работниечските орга. 
низации да прояват повече самоини 
циатива и изпратят помощ за по
стройката както парична така и в 

! бригади. 
На работа другари за доизгра 

ждането на нашия кино салон. 
Работниците келнери и гот 

в а ч и - В а р н а преведоха два тру . 
дови дни в помощ на строящия се 
кино-салон. Т е работиха усърдно 
в резултат на което дадоха работа 
в помощ на к у ф р а ж а като прене-
c o x i дървения материал от парте 
ра на първия етаж. 

Ние ги сочим за пример и на 
останалите работници от всички 
предприети?, 

Ткхния пример е показателен 

П р о ф д р у ж е с т в о т о на Т ю ки
ноработниците за подпомагане на 
библиотеката при О С С внесе 
10 книги, от различни автори. 

Заслужават похвала. 
На 8 т. м . профгаупата на ра

ботниците при О С С проведе тду-
дов ден за подпомагане строежа 
на работническия к и н о с а л о н . Вси
чки членове на профгрупата взеха 
активно участие начело с др Стоян 
Павлов, който заедно с другите 
работи неуморно. 

Строителният комитет при 
Местния Синдикален съсет, благо
дари на работниците от фабрика 
. Х р . Б о т е в " за изпратената от тях 
бригада на 2 2 . V . в помощ на пос
тройката кинотеатъра а с ъ щ о така 
и на дирекцията на фабриката за 
подарените от нея 50,000 лв., като 
втора вноска към постройка на 
работническия кино-театър. 

Комитета е уверен, че работни
ците от другите предприятия щ е 
последват техния пример за по 
скорошното завършваме на театъра 

Работодателя Никола В ъ л 
ков по случгй 1 май е възнвгра-
дил работниците от предприятието 
си както следвг; Минчо Тенев с 
5000 лв., Мара Филчева — 3000 
лв. , С-1вка Иванова — 2200 лв. , 
Николина Рогнева — 2 2 0 0 лв. , 
Еленка Х р и с т о в а — 2 2 0 0 л в . , П е 
тър Димитров — 2200 лв. а на 
останалите работници по 200 ла . 
в повече от първомайската над-
ница. 

Работниците от предприятието 
му изказват благодарност. 

М . Д . 
Варненската агентура и по-

ликлиника-динспансер на Инсти
тута за обществено осигуряване, 
съобщават, че от 12. V I . т. г. 
работното време се определя както 
следва : 

1 . Касата ьде изплаща от 7 до 
11 часа и от 15 до 17 часа. 

2. Лекарите ще работят от 7 до 
11 часа и от 18 до 20 часа. 

3. Зъболекарите — от 7 до 12 
часа и от 15 до 20 часа. 

4. Аптекарите — от 8 до 20 
часа непрекъснато. 

Справедливия мир и за
падна Тракия са предпо
ставките за стопанския 
ц ъ ф т е ж на България. 

Да Живее 7 юдии — празд* 
ника на физкултурата! 

Всички комисии по трудово 
то законодателство при профдру. 
жествата и предприятията да р а . 
зучат добре издадената план. 
инструкция от отдела трудово-
законодателство при окол. синди, . 
кален съвет. Д а засегнат и о б н о . 
вяг където това е необходимо са
мите комисии и отпочнат работа 
за разрзшаването на поставените 
задачи в инструкцията. 

На 7 т., м. се състоя, к о н ф е 
ренция на актива на дружеството 
на металоработниците — обхва 
щащо всички метални предприя
тия и занаячийски работилници в 
Варна, 

Като първа и най-важна точкз 
бе приемането на проекго.плана 
за Септемврийското съревнование 

Д р у г а р я секретар на префдру 
жеството Сава Събев, преди да 
разгледа проекто плана, напомни 
за необходимостта и значението 
на съревнованието — подчерта 
Х1рактерното и недостатъците на 
първомайското съревнувание — и 
апелира за нови трудови достиже 
ния. Той каза; . Т р у д о в и т е дости
жения са единствените предпосга 
вки за изграждането благополу 

Всеки физкултурник* 
ударник! Да живеят рабо* 
тническите фузкултурни 

друЯсества! 
фашизмът не е доубиг, Със стабиди 

зирането на производството ние щеотуна 
несеи оЬончахеден и смъртоносен удар. 

Чети и разпространявай 
вестник .Ударник* 

чието на Родината н и " . 
С малки допълнения и поправ 

ки проекто-плана се прие с едино
душие. 

Избра се комисия по съревну. 
ванието, 

С пълно задоволство и вяра 
металици напустнаха конферен
цията. 

Колев 

Септемврийското сърев
нувание ще укрепи още 
по-здраво нашето стопан
ство. Да го проведем пъл-
Н О К р Ъ Б Н О . 

Печат. А. Пъндъклийеки — Варна 


